



Selamat Menyambut Hari Kebangsaan

2019



## “Sayangi Malaysiaku: Malaysia Bersih”

Bulan Ogos merupakan Bulan Kebangsaan yang disambut dengan tema Sayangi Malaysiaku : Malaysia Bersih. Tema ini menekankan kepentingan perpaduan dan semangat cintakan negara bagi memastikan kesejahteraan dan kemakmuran negara tanpa mengira perbezaan kaum, agama, bangsa dan fahaman. Begitu juga untuk kita di FELDA, semangat cintakan organisasi perlu kita pupuk supaya ia menjadi pemangkin budaya kerja cemerlang.

## BULETIN INFO FELDA

EDISI OGOS 2019  
BIL 01/OGOS/2019/JKK

## PETIKAN UCAPAN PENGARAH BESAR FELDA

### Bengkel Pembangunan Pelan Anti Rasuah FELDA

Unit Integriti FELDA telah menganjurkan Bengkel Pembangunan Pelan Anti Rasuah pada awal Ogos yang lalu bertujuan untuk membangunkan Pelan Anti Rasuah FELDA lanjutan daripada inisiatif Kerajaan menerusi Pelan Anti Rasuah Nasional yang dilancarkan pada 29 Januari 2019. Diharap Pelan Anti Rasuah ini dapat meletakkan FELDA ke arah tadbir urus terbaik serta menghindari sebarang aktiviti rasuah.

### Pelan Komunikasi Efektif

Libat urus barisan kepimpinan FELDA, NGO-NGO, saluran media perlu distruktur secara sistematik kerana setiap medium ini mempunyai jaringan yang rapat dengan peneroka dan generasi baru untuk pelaksanaan Model FELDA Baharu yang tertera di dalam Kertas Putih. Pelan komunikasi yang efektif dan hubungan yang erat dengan warga peneroka dapat menyumbang kepada kejayaan-kejayaan FELDA pada masa akan datang.

**TAHUKAH ANDA?**

**MUHAMED HAMZAH**  
PENCIPTA JALUR GEMILANG

1947 - Bendera mula dicipta  
19 April 1950 Diluluskan oleh Majlis Perundangan Persekutuan  
26 Mei 1950 | Pertama kali dikibarkan di Istana Sultan Selangor



## INISIATIF MODEL FELDA BAHARU

### 1 PROGRAM PEMBANGUNAN PENEROKA (PPP)

- Inisiatif di bawah Model FELDA Baharu yang bertujuan untuk:
  - ✓ Menambah pendapatan peneroka
  - ✓ Mempelbagaikan hasil tanaman
  - ✓ Menstabilkan ekonomi
- Sasaran peserta adalah peneroka yang berpendapatan rendah
- Pemilihan Projek:
  - ✓ Tanaman (*Nanas, Pisang dan Kelapa Matag*)
  - ✓ Ternakan (*Arbab, Lembu & Biri-Biri*)
  - ✓ Akuakultur (*Ikan air tawar dan Udang*)



### 2 PENGURUSAN LESTARI KEBUN PENEROKA (PLKP)

Objektif utama Pengurusan Lestari ini adalah untuk meningkatkan taraf sosioekonomi warga peneroka berteraskan operasi yang diuruskan secara cekap dan berskala besar dengan ekonomi bidangan yang boleh mengurangkan kos operasi serta menyelesaikan isu peneroka yang berusia dan kurang berkemampuan menguruskan ladang.

Projek Rintis akan dilaksanakan di **FELDA BUKIT ROKAN** pada tahun **2020**

Projek berkeluasan **554 Hektar**

### 3 PERUMAHAN GENERASI BAHARU FELDA (PGBF)

Projek Perumahan Generasi Baharu Felda (PGBF) merupakan projek sosial untuk generasi baharu di tanah rancangan.

Tumpuan diberikan kepada projek yang telah berada pada **70%** siap

- Geran Kerajaan **RM250 Juta**
- Sebanyak 20 tapak projek dengan jumlah keseluruhan 4,794 unit diteliti kembali supaya projek ini dapat disempurnakan 100%
- 9 tapak projek dengan jumlah 1,698 unit rumah telah selesai.
- 7 tapak projek dengan jumlah 2,380 unit sedang disiapkan
- 4 tapak projek lagi dengan sebanyak 716 unit sedang ditender semula



**RM250 JUTA**  
Bantuan Kerajaan



The Analogy about Honey Bee in this video teaches us a valuable lesson to improve our relationships and our quality of life.

Visit our Facebook & Instagram to watch the full video or simply scan the QR-Code with your phone



\*Scan QR-Code



## DARI LENS KAMERA JULAI & OGOS



Lawatan YBhg. Tan Sri Dato' Seri Mohd Bakke Salleh, Pengerusi FELDA ke rumah peneroka yang rosak akibat bencana alam yang menimpa penduduk Felda Soeharto pada 5 Julai 2019. Turut hadir adalah Dato' Dr. Othman Haji Omar, Pengarah Besar FELDA dan petugas FELDA yang lain.

Program Ziarah Kasih mangsa bencana alam di Felda Soeharto, anjuran PUSPANITA Cawangan Kecil FELDA dan PUSPANITA Cawangan Hal Ehwal Ekonomi. Turut serta dalam program ini ialah YBhg. Dato' Saiful Anuar Lebai Hussien, Ketua Setiausaha Kementerian Hal Ehwal Ekonomi.



"Kenduri Sekampung" FELDA Selancar 3 sebagai tanda kesyukuran setelah dinobatkan sebagai Juara Anugerah Keceriaan Kampung FELDA 2018. Turut hadir meraikan adalah Encik Anuar Malek, Timbalan Pengarah Besar Pembangunan Komuniti FELDA dan Encik Ahmad Syaarani Azulan, Pengurus Besar FELDA Wilayah Kuantan.



"You have many habits that weaken you. The secret of change is to focus all your energy not on fighting the old but on building the new"

"Ahli falsafah Greek ini menyeru kita untuk sentiasa maju ke hadapan dan meninggalkan elemen-elemen negatif yang menghalang daripada mencapai kejayaan luar biasa hasil dari usaha yang luar biasa"

-Socrates



Program Karnival Hari Wanita FELDA Wilayah Mempaga melibatkan peneroka, penerokawati dan pemimpin warga FELDA amnya.



Penglibatan dan pengalaman Encik Anuar Malek selama 38 tahun dalam bidang pertanian dan komuniti FELDA telah mengiktiraf beliau sebagai penerima Anugerah Fellow International Institute of Plantation Management (FIIPM) 2019.



Bengkel Pembangunan Pelan Anti Rasuah FELDA dianjurkan oleh Unit Integriti yang melibatkan Pegarah-pegarah Jabatan, Ketua-ketua Unit dan Pengurus-pengurus Besar



Encik Nazri Jamaluddin, Ketua Unit Sentuhan Kasih memperkenalkan produk-produk Industri Kecil & Sederhana (IKS) oleh usahawan FELDA yang dipasarkan di SAWARI kepada tetamu dari Bohai Commodity Exchange (BOCE) China.

## INFO KESIHATAN



# PERHIMPUNAN BULANAN PETUGAS FELDA OGOS 2019

Perhimpunan Bulan Ogos bersama petugas bertempat di Ibu Pejabat mencipta kelainan, apabila disiarkan secara langsung menerusi *Facebook Live* melibatkan kesemua Wilayah atas tujuan perkongsian secara terus amanat dan harapan Pengarah Besar kepada semua petugas. Bersempena 'Bulan Kebangsaan' juga,

pelancaran 'Kempen Kibar Jalur Gemilang' telah dilancarkan sebagai simbolik menzahirkan sokongan dan rasa cinta kepada negara. Turut disampaikan adalah Anugerah Hasil Tertinggi, Sijil Penghargaan Kumpulan Inovatif dan Kreatif (KIK) dan Sijil Penghargaan Pelan Transformasi (Exit Plan).



Pelancaran Kempen Kibar Jalur Gemilang dimulai dengan Penyerahan Jalur Gemilang kepada RGM-RGM Wilayah



Penerima Anugerah Hasil Tertinggi Mei dan Jun 2019.



Acara kemuncak, sempena Pelancaran Kempen Kibar Jalur Gemilang, Kelihatan Pengarah Besar FELDA sedang menulis kata-kata harapan dan semangat di ruang 'Ekspresi Mindaku'.



Penerima Sijil Penghargaan Pelan Transformasi (Exit Plan).



Kumpulan Inovatif dan Kreatif (KIK) (Pengiktirafan Penarafan Projek Emas).

## SUKAN

### Adela Trail Run 24 Ogos 2019

ADELA TRAIL RUN (ATR) merupakan kejohanan julung kali melibatkan kerjasama penganjuran oleh Pejabat FELDA Wilayah Johor Bahru, Pengurusan FELDA dan FELDA Technoplant serta Barisan Kepimpinan Komuniti (MPKK/JKKR/GPW/MBFM dan KAF FELDA Gugusan Adela). Seramai 600 penyertaan daripada Malaysia, Ireland, Australia, Singapura, Filipina dan Indonesia.



RGM Wilayah Johor Bahru turut serta dalam larian

### KEJOHANAN FUTSAL PIALA PENGARAH BESAR FELDA 2019 17 OGOS 2019

KEJOHANAN FUTSAL PIALA PENGARAH BESAR FELDA 2019 telah belangsung di Kompleks Sukan KSL Sport, Setapak. Sebanyak 11 pasukan telah memberi saingan untuk merebut piala kejohanan yang julung kali dipertandingkan. Jabatan Pengurusan Tanah telah dinobatkan sebagai Juara diikuti Naib Juara, Jabatan Inovasi & Pembangunan Generasi Baharu. Tempat ketiga disandang oleh Jabatan Pembangunan Komuniti.



JUARA : Jabatan Pengurusan Tanah telah dinobatkan sebagai juara Futsal Piala Pengarah Besar FELDA 2019.